
 
 
 
Onderwerp: Agendering Nota Zandwegen op 7-2-24 
 

Geachte mevrouw/mijnheer: 
Afgelopen donderdag werd de door B&W geaccordeerde Nota Zandwegen bekend gemaakt. 
Tevens werd bekend dat op 7-2 a.s. de meningsvormende raad de Nota Zandwegen zal 
behandelen.  
Burgers en instellingen die inhoudelijk op de Nota Zandwegen zouden willen reageren 
hebben dus 12 dagen de tijd om een inspraak reactie te organiseren.  
Feitelijk nog veel minder, want u geeft zelf aan op de site van de gemeenteraad dat:" Het 
effect van inspreken tijdens een vergadering kan beperkt zijn. De fracties hebben mogelijk 
hun standpunt al bepaald. Als u echt invloed wilt uitoefenen, kunt u beter eerder raadsleden 
of gemeenteraadsfracties benaderen, uiterlijk ongeveer een week voordat het 
betreffende onderwerp voor het eerst op de agenda staat." 

U begrijpt dat het benaderen van en met fracties in gesprek gaan (bijna) onmogelijk is: 
fracties vergaderen meestal op maandag en in dit geval is dat maandag 29-1. 
Nog los van de keuze om geen beeldvormende raadsbijeenkomst te hebben voor de 
meningsvormende, vraag ik u en/of de raad wat de redenen zijn om deze (overhaaste) 
planning hanteren. Temeer daar B&W drie jaar de tijd heeft genomen om tot een definitieve 
versie van de Nota Zandwegen te komen. 
Het getuigd m.i. niet van respect voor mensen die zeer betrokken zijn bij de zandwegen en 
het landelijke gebied. 
Ik ben benieuwd naar uw reactie.  
  
  
  

Met vriendelijke groet, mede namens het bestuur van de Stichting Landelijk Gebied Haren. 
 
  

N.b.: Vrijdag j.l.  heb ik geprobeerd de griffie telefonisch te benaderen: volgens de persoon 
die ik aan de lijn kreeg was er helaas niemand van de griffie bereikbaar. 
  
  

 


